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  01.06.2019, VV SKoZ 

 

 

 

Zápisnica č. 03/2019 
zo zasadnutia VV SKoZ konaného dňa 1.6.2019 o 10:00 hod. v Ţarnovici 

 
Prítomní:  
JUDr. Štefan Kočan,Ing. Marián Mitošinka, Ladislav Flachbart, Eva Ondrejkovičová, Mgr. 
Dagmar Kyselicová,  
Pavol Duračka, Mgr. Ivan Weiss - ospravedlnení 
 
Program: (v zmysle pozvánky) 
 
1. Otvorenie 
     Vykoná: Štefan Kočan 
2. Kontrola uznesenia z posledného VV 
     Vykoná: Štefan Kočan 
3. Informácia zo stretnutia zástupcov SKoZ s členmi WNBA o moţnosti usporiadania 
MS v roku 2024 na Slovensku  
     Vykoná: Štefan Kočan 
4.  Vyhodnotenie MS Rokycany 
     Vykoná: Ladislav Flachbart 
5.  Informácie v súvislosti s Aktívom 2019/2020 
     Vykoná: Marian Mitošinka 
6.  Rôzne 
__________________________________________________________________________ 
 
K bodu 1 – Otvorenie: 
 
Zasadnutie VV SKoZ otvoril prezident SKoZ Doc. JUDr. Štefan Kočan PhD., ktorý privítal 
všetkých prítomných a poďakoval prítomným za účasť 
 
K bodu 2–Uznesenie z posledného VV: 
 

- Je potrebné dotiahnuť legislatívne zrušenie KOLKÁREŇ s.r.o.,  
- VV SKoZodložil oceňovanie reprezentantov a pri najbližšej príležitosti prezident SKoZ 

osobne poďakuje reprezentantom a trénerom za ich obetavú činnosť pre SKoZ 
 

 
Úloha: 1/k bodu 2 
Zodpovedný: prezident zväzu        
        Termín: do konca roka 
 
K bodu 3 - Informácia zo stretnutia zástupcov SKoZ s členmi WNBA o moţnosti 
usporiadania MS v roku 2024 na Slovensku 
 
Prezident SKoZ informoval prítomných o stretnutí s prezidentom WNBA a o prerokovaní 
možnosti usporiadať MS v roku 2024 na Slovensku. Zástupcovia SKoZ sa na stretnutí 
dozvedeli konkrétne potrebné kroky na možnosť usporiadania MS. V Rokycanoch sa stretli aj 
so zástupcami organizačného tímu, ktorí zabezpečovali prebiehajúce MS v Rokycanoch. 
Upozornili nás na nedostatky, resp. nepravidelnosti, ktorým by sa mal prípadný organizačný 
tím na Slovensku vyhnúť. 
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Úloha: 1/k bodu 3 
Predložiť na Výkonnej Rade schválenie prihlášky SKoZ na MS v roku 2024 na Slovensku 
Zodpovedný: prezident zväzu SKoZ        
         Termín: 1.6.2019 
Úloha: 2/k bodu 3 
Pripraviť žiadosť na usporiadanie MS v roku 2024 na Slovensku pre WNBA 
Zodpovedný: sekretariát, Kyselicová        
         Termín: do 30.6.2019 
Úloha: 3/k bodu 3 
Predložiť členom VV prezentáciu – upútavku na MS 2024 na Slovensku 
Zodpovedný: vícprezident zväzu SKoZ       
         Termín: do 30.7.2019 
 
 
K bodu 4 – Vyhodnotenie MS Rokycany 
 
Členovia VV SKoZboli informovaný o priebehu MS v Rokycanoch a o dosiahnutých 
výkonoch a následných úspechoch reprezentantov. 
Poverený tréneri odovzdali svoje hodnotenia: 
U 14 – 2 x strieborná medaila –veľmi vydarená výprava. 
U 18 – 1 x majster sveta, 3 x strieborná medaila, tretie miesto družstvá chlapcov, 6 x 5 až 8 
miesto a 3 x 9 až 16 miesto – Veľmi vydarená výprava + v pohár národov 3. miesto.  
U 49 ženy – sklamanie z výkonov. 
U 49 muži – splnený ciel s postupom do štvrťfinále, silný súper HU, sklamanie s výkonov 
hráčov. 
Riaditeľ ÚŠtR informoval o ukončení spolupráce s trénermi v kategórii muži a juniorky na 
žiadosť jednotlivých trénerov. 
 
Úloha: 1/ k bodu 4 
Vymenovať nových trénerov 
Zodpovedný: riaditeľ ÚŠtR, 
          
    Termín: do 31.10.2019, príp. do začatia prípravy na rok 2020 
 
K bodu 5 – Informácia v súvislosti s Aktívom  
 
Riaditeľ ŠTÚ SKoZ oboznámil o programe Aktívu ŠTÚ. Ďalej oboznámil o prihlásených 
družstvách na súťažný ročník 2019-2020, o Rozpise  kolkárskych líg na súťažný ročník 
2019-2020, a o rozlosovaní súťaží SKoZ na súťažný ročník 2019-2020.  
 
Ďalej informoval aj zasadnutí klubov Interligy, ktoré sa konalo 18.5.2019 v Rokycanoch. 
 
 
K bodu 6 –Rôzne 
 
Prítomní sa oboznámili o aktuálnom stave financií a potrebe nevyhnutných výdavkov do 
konca roku 2019. 
 
Po vyčerpaní všetkých bodov prezident poďakoval členom VV SKoZ za účasť a požiadal ich 
o účasť na Výkonnej Rade SKOZ. 


